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مذاکراتبینتیجه
» ابتکار« تازه ترین تحولات توافق هسته ای را 

بررسی می کند
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 قطعنامه مجمع عمومی
و سلاح هسته ای 

مجمع عمومی سازمان ملل با نزدیک به ۲۰۰  
کشور عضو که در حال حاضر ریاست آن با آقای 
جابا کوروشی است در شامگاه روز چهارشنبه ۱۶ 
بمب های  نابودی  درمورد  قطعنامه ای   ۱۴۰۱ آذر 
اتمی اسرائیل صادر کرد زیرا تخمین زده می شود 
در  اتمی  کلاهک   ۴۰۰ تا    ۲۰۰ بین  اسرائیل 

زرادخانه اش دپو کرده باشد.
مجمع  اعضای  چهارم  سه  که  کشور   ۱۴۹
می باشند به این قطعنامه رای مثبت دادند و شش 
کشور آمریکا، کانادا، میکرونزی، پالیو و لیبریا رای 
منفی به صندوق انداختند و ۲۷ کشور از جمله: 
هند و اوکراین و بسیاری از کشورهای اروپایی به 

این قطعنامه رای ممتنع دادند.
در این قطعنامه که به پیشنهاد مصر مطرح شد 
از اسراییل خواسته است به معاهده منع گسترش 
سلاح هسته ای بپیوندد و تمام تاسیسات هسته 
ای خود را تحت پادمان های جامع انرژی اتمی 

بین المللی قرار بدهد .
)آمریکا،  است  عضوی   ۹ از  یکی  اسرائیل 
هندوستان،  فرانسه،  انگلیس،  چین،  روسیه، 
پاکستان، کره شمالی و اسرائیل(   که در سطح 
جهان دارای بمب اتمی است و تنها رژیم دارنده 
تسلیحات اتمی در منطقه استراتژیک غرب آسیا 

می باشد.
قطعنامه های مجمع عمومی سازمان  اگر چه 
ملل الزام آور نیست و ضمانت اجرایی ندارد بر 
خلاف قطعنامه های شورای امنیت این سازمان 
که همه کشورهای ملزم به اجرای آن می باشند .

سیف الرضا شهابی  سرمقاله

از  پس  نیم  و  ماه  یک  پینگ«  جین  سیاسی- »شی  گروه 
انتخاب به عنوان رئیس جمهور چین برای سومین بار متوالی، 
عازم عربستان سعودی شد تا یکی از مهم ترین سفر های حیات 
و  با حاشیه ها  البته  تجربه کند. سفری که  را  سیاسی خود 
شگفتانه هایی نیز همراه بوده است. بیانیه های صادر شده در 
این سفر باعث شده تا ایران به عنوان متحد استراتژیک چین 
مورد هجمه قرار گیرد که این امر طی سال های اخیر کم سابقه 

بوده است.
بیاینه مشترک چین و عربستان بعد از پایان دیدار »شی 
جین پینگ« رئیس جمهوری چین و »سلمان بن عبدالعزیز« 
این سفر را به شکل ویژه ای برای ایران حائز اهمیت کرد. در 
بخشی از این بیانیه، سران دو کشور، ضمن درخواست از ایران 
برای همکاری با آژانس انرژی اتمی و محترم شمردن رژیم عدم 
اشاعه سلاح های هسته ای؛ خواهان عدم دخالت ایران در امور 
داخلی کشور های همسایه شدند. صدور این بیاینه مشترک در 
شرایطی است که طی چند سال اخیر، به ویژه بعد از روی کار 
آمدن دولت سیزدهم )شهریور ۱۴۰۰( سیاست نگاه به شرق و 
نزدیکی به پکن در دستور کار وزارت خارجه قرار گرفته است. 
اکنون بر خلاف تصورات سیاست گذاران ایرانی، چین بر دو 
خواسته یا موضع اساسی عربستان در قبال ایران مهر تایید 
بیانیه دیگری صادر شد  نیز  اما روز گذشته  گذاشته است. 
که آن هم در نوع خود عجیب و البته محل بحث بود. سران 
کشورهای حاشیه خلیج فارس و چین در بیانیه اجلاس پایانی 
مشترک خود خواستار حل مسالمت آمیز موضوع جزایر سه 

گانه بین ایران و امارات شدند.
این بیانیه بلافاصله پس از بیانیه دیگری صادر شد که در آن 
رهبران عربستان و چین از ایران خواسته بودند که از »مداخله 

در امور داخلی کشورها« خودداری کند.
در  رییس  جمهور  دفتر  معاون سیاسی  محمد جمشیدی 
این راستا گفت: همکاران چینی به یاد داشته باشند که وقتی 
القاعده  سعودی و آمریکا از گروه های تروریستی داعش و 
در سوریه حمایت کردند و با تجاوز نظامی وحشیانه یمن را 
ویران کردند، این ایران بود که با تروریست ها جنگید تا ثبات 
و امنیت در منطقه مستقر شود و تروریسم به شرق و غرب 
باور  به  که  در حالی رخ می دهد  تحولات  این  نیابد.  تسری 
کارشناسان و ناظران موضع گیری چین نشان دهنده همراهی 
این کشور با دیپلماسی جهانی علیه ایران است. حمید ابوطالبی 
مشاور سیاسی رئیس جمهوری سابق در توئیتی به این مساله 
اشاره کرد و طی انتقادی به »سردرگمی استراتژیک در سیاست 
خارجی«، و »ناکارآمدی دیپلماتیک« در استراتژیک خواندنِ 
»روابط ایران و چین« از سوی تهران اشاره کرد. روزنامه سات 
چاینا مورنیگ پست در تحلیلی به نقل از برخی کارشناسان 
در خصوص این تحولات نوشت: موضع چین در مورد برنامه 
هسته ای ایران استفاده صلح آمیز آن به عنوان منابع انرژی 
بوده و با اشاعه هسته ای مخالف است. اطمینان از استفاده 
صلح آمیز از برنامه هسته ای ایران یک اجماع بین المللی است 
و به اشاره به این مساله در بیانیه مشترک نمی توان ایرادی 
وارد کرد. اما یک کارشناس دیگر در این راستا اظهار کرد که 

تمرکز چین بر توسعه روابط با شرکای آمریکایی مانند عربستان 
تاکنون در توسعه  ایران خواهد بود. چین  سعودی به ضرر 
روابط با همه طرف ها در سراسر منطقه پرشکاف خاورمیانه، 
از جمله عربستان سعودی، اسرائیل و ایران کاملاً موفق بوده 
است.  وی اظهار کرد: در حالی که ایران همچنان برای چین 
مهم بوده و برای رقابت با ایالات متحده به آن نیاز دارد تلاش ها 
و منابع خود را به طور فزاینده ای بر روابط خود با عربستان 
سعودی، امارات متحده عربی، هر دو متحد مهم ایالات متحده 

و سایر اعضای شورای همکاری خلیج فارس متمرکز می کند.
بیانیه غیر منصفانه چین زیر سایه ضعف دیپلماسی

و  چین  بیانیه ضدایرانی  اسلامی  موتلفه  حزب  عضو  یک 
کشورهای عربی را غیردوستانه، غیرمنصفانه و خلاف انتظار 
برشمرد. حمیدرضا ترقی در گفت وگو با ایسنا، درباره بیانیه 
اخیر چین و کشورهای عربی علیه کشورمان، اظهار کرد: به 
نظر می رسد این اقدام ناشی از دیپلماسی ضعیف کشور در 
این مدت بوده که ارتباط با چین را در حد پیمان شانگهای و 
برخی مسائل کلان محدود کرده است. از سویی تاخیر زیادی 
در ارتباط با مساله قراداد درازمدت با چین داشته ایم و دولت 
قبل هم چین را خیلی اذیت کرد و خسارت زیادی به آنها به 
خصوص در زمنیه انرژی و نفت وارد کرد که نتیجه همه این 

اقدامات، تضعیف دیپلماسی در قبال چین بود.
چنین  چین  رفت  نمی  انتظار  حال  این  با  داد:  ادامه  وی 
بیانیه ای را امضاء کند، زیرا چین می داند که عربستان است که 
در مسائل اخیر در امور ایران یا در یمن دخالت دارد. از سویی 

امنیت خلیج فارس از سوی آمریکا و عربستان در معرض خطر 
است نه ایران. این بیانیه غیردوستانه، غیرمنصفانه و خلاف 

انتظار بود و امیدوارم چین آن را جبران کند.
این فعال سیاسی با اشاره به تاثیر حجم تعاملات تجاری 
چین با عربستان در صدور بیانیه ضدایرانی، تصریح کرد: چین 
نگران تامین انرژی خود است که از خلیج فارس تامین می کند. 
آنها قراردادهای خود را برای تامین انرژی از عربستان منعقد 
می کنند، به خصوص که عربستان بر خلاف ایران محدودیتی 
در استخراج نفت ندارد. بخش مهمی از انرژی چین از سوی 
عربستان تامین می شود و چین هم محدودیتی برای ارتباط 
تجاری با عربستان ندارد، در حالیکه ایران با مساله تحریم های 
آمریکا مواجه است. ترقی در ادامه تاکید کرد: ایران باید در 
مسیر جاده ابریشم روابط اقتصادی و تجاری خود را با چین در 
زمینه های غیر انرژی هم توسعه داده و نقش خود را در کریدور 
شمال- جنوب گسترش دهد تا میزان تبادلات تجاری با چین 
افزایش یابد. اگر قراداد تجاری ۲5 ساله با چین اجرا شود، تاثیر 

مهمی بر روابط سیاسی چین با ایران خواهد گذاشت.
این فعال سیاسی در پایان گفت: قطعا موضع گیری  اخیر 
گره خورده  این کشور  تجاری  روابط  با مساله  سیاسی چین 
است. پکن اکنون با احتیاط نسبت به تهران برخورد می کند. در 
حال حاضر حجم روابط تجاری چین با کشورهای عربی خیلی 
بیشتر از ایران است اما اگر روابط تجاری ایران با چین گسترش 
یابد، این کشور در موضع گیری سیاسی نسبت به ایران هم 

تغییر مواضع خواهد داد.

مدیریت دانشگاه علم و صنعت ایران در حوادث اخیر 
در  انقلابی  نهادهای  ظرفیت  و  جمعی  خرد  از  واقع  به 
واسطه  به  و  کرد  استفاده  احسن  نحو  به  دانشگاه  اداره 
آنکه هم در بخش اعضای هیات علمی و هم دانشجویی 
و کارمندی، نیروهای انقلابی خوبی داشتیم، دانشگاه به 
گونه ای اداره شد که دانشگاه علم و صنعت ایران در بین 
دیگر دانشگاه ها، بیشترین آرامش را داشته است و تقریبا 

تمامی کلاس های درس، تام و تمام برگزار شد.
شورای  نشست  در  انبیاء  منصور  ایسنا،  گزارش  به 
دانشگاه علم و صنعت که با حضور دکتر مخبر معاون اول 
رئیس جمهور و دکتر زلفی گل وزیر علوم برگزار شد، با 
گرامیداشت روز دانشجو، تسلیت سالروز شهادت حضرت 
فاطمه)س( تصریح کرد: مدیریت دانشگاه علم و صنعت 
ایران در حوادث اخیر به واقع از خرد جمعی و ظرفیت 
نهادهای انقلابی در اداره دانشگاه به نحو احسن استفاده 

کرد و به واسطه آنکه هم در بخش اعضای هیئت علمی 
خوبی  انقلابی  نیروهای  کارمندی،  و  دانشجویی  هم  و 
داشتیم، دانشگاه به گونه ای اداره شد که دانشگاه علم و 
صنعت ایران در بین دیگر دانشگاه ها، بیشترین آرامش را 
داشته است و تقریبا تمامی کلاس های درس، تام و تمام 

برگزار شد.
رئیس دانشگاه علم و صنعت در بخش دیگر سخنان 
در  ایران  و صنعت  علم  دانشگاه  اینکه  بر  تاکید  با  خود 
تعامل با جامعه و صنعت، منحصر به فرد است، گفت: 
دانشگاه علم و صنعت ایران آمادگی کامل دارد به عنوام 
اتاق فکر دولت، در حل برخی از چالش های اساسی کشور 

به دولت کمک کند.
وی افزود: دانشگاه علم و صنعت ایران در کنار مراکز 
انستیتوها و مراکز تحقیقاتی ماموریت محور مانند انستیتو 
یا  ازدیاد برداشت نفت، دانشکده های منحصر به فرد و 

خاصی مثل مهندسی راه آهن، مهندسی خودرو، مهندسی 
پیشرفت و فناوری های نوین را دارد و در برخی حوزه ها 
مانند ماهواره، ویژند )Brand( فعالیت ها، به نام دانشگاه 

علم و صنعت ایران است.
دانشگاه علم و صنعت از نظر فرهنگی و نوع نگاه علمی، 

منحصر به فرد است
و  تحقیقات  علوم  وزیر  زلفی گل  نشست،  ادامه  در 
فناوری، ضمن گرامیداشت روز دانشجو و تبریک به همه 
همه  دهد  توفیق  خداوند  امیدوارم  گفت:  دانشجویان 
دانشجویان به سلاح علم و عقل و ایمان مجهز شوند و به 

زودی خیلی بهتر از ما، کشور را مدیریت کنند.
زلفی گل گفت: دانشگاه علم و صنعت از نظر فرهنگی و 
نوع نگاه علمی، منحصر به فرد است و این فرهنگ خاص 
دانشگاهی حاکم بر دانشگاه علم و صنعت ایران را در کل 
کشور، همه جامعه علمی کشور پذیرفته اند و می دانند که 

این دانشگاه ویژگی های خاص خودش را دارد. هم علم در 
آن حاکم است و هم ایمان؛ از این رو بسیاری از خانواده ها، 
دانشگاه علم و صنعت ایران را برای تحصیل فرزندانشان 

انتخاب می کنند. من امسال خودم چند موردش را دیدم.
وزیر علوم، تحقیقات و فناوری تصریح کرد: دکتر انبیاء، 
دانشگاه ها هستند.  از موفق ترین روسای  یکی  عنوان  به 
این  عمده   بخش  و  شاخص اند  علوم،  وزارت  در  ایشان 
موفیقت نیز به تیم نخبه  ای بر می گردد که ایشان انتخاب 

کرده است.
وی سپس با اشاره به نقش دانشگاه ها در حل مسائل 
جامعه گفت: بحث نفت و مشارکت دانشگاه ها در افزایش 
بهره وری در استخراج و ازدیاد برداشت، بحث آب و تغییر 
جامعه  به  اگر  و  است  کشور  جدی  مشکلات  از  اقلیم، 
دانشگاهی مان اعتماد کنیم، قطعا می توانند این مشکلات 

را حل کنند.

واکنش ها به سفر پرحاشیه شی جین پینگ ادامه دارد
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آمادگی دانشگاه علم و صنعت برای کمک به دولت در حل برخی چالش های اساسی

خبر

رئیس قوه قضائیه:
فاصله ابلاغ و ابطال یک مصوبه خلاف قانون به حداقل برسد

رئیس قوه قضائیه گفت: باید سازوکاری تعبیه شود که فاصله ابلاغ یک مصوبه 
خلاف قانون در یک دستگاه اجرایی تا ابطال آن مصوبه از ناحیه دیوان عدالت 

اداری به کمترین زمان ممکن برسد.
به گزارش ایسنا به نقل از مرکز رسانه قوه قضاییه، همزمان با چهل و یکمین 
سالگرد تأسیس دیوان عدالت اداری، حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای، 
روز شنبه ۱۹ آذر طی سخنانی در جمع قضات و کارکنان این مرجع، ضمن تبیین 
اصول مهم ۱۷۰ و ۱۷۳ قانون اساسی، اظهار کرد: از اهداف مهم و اساسی دیوان 
عدالت اداری، حمایت از مردم، حقوق و منافع آنها و تضمین حقوق و منافع آحاد 
مردم – نه طبقه  و گروهی خاص- در برابر مأمورین و دستگاه های حکومتی است 

تا این حقوق و منافع مورد تعدیّ و تعرض واقع نشود.
رئیس قوه قضائیه تصریح کرد: کار دیوان عدالت اداری باید به روز و دقیق و 
متقن باشد؛ آراء و احکام صادره از ناحیه این دیوان در حوزه رسیدگی به شکایات، 
تظلمات و اعتراضات مردم نسبت به کارگزاران، مأموران، واحدها و احیاناً مصوبات 
و آیین نامه های دستگاه های حکومتی باید فصل الخطاب باشد و بدون تأخیر و به 

سرعت اجرایی شود.
وی بیان کرد: باید سازوکاری تعبیه شود که فاصله ابلاغ یک مصوبه خلاف 
قانون در یک دستگاه اجرایی تا ابطال آن مصوبه از ناحیه دیوان عدالت اداری به 

کمترین زمان ممکن برسد.
رئیس قوه قضائیه افزود: اگر مصوبه و مقرره ای خلاف قانون در یک دستگاه 
اجرایی صادر و ابلاغ شود و مدت زمانی از اجرای آن بگذرد و پس از آن، در نتیجه 
بررسی و ورود خود دیوان عدالت اداری یا ارائه دادخواست به دیوان، مبادرت به 
ابطال آن مصوبه خلاف قانون شود، این امر واجد تبعات و پیامدهایی است؛ لذا 
دیوان باید به صورت سالیانه یا ۶ ماه یکبار، برآوردی داشته باشد که فواصل زمانی 
ابلاغ مصوبات خلاف قانون در دستگاه ها تا ابطال آنها در دیوان چه میزان بوده 
است و چه تبعات و پیامدهایی در نتیجه اجرای آن مصوبات خلاف قانون ایجاد 

و حادث شده است.
رئیس قوه قضائیه در ادامه بیان کرد: در مواردی، قوانین وضع شده، تفسیرپذیر 
هستند و خیلی از صراحت و شفافیت برخوردار نیستند؛ در اینگونه موارد، دیوان 
عدالت اداری باید دقت زیادی را برای تشخیص خلاف قانون بودن یا نبودن 
مصوبات دستگاه های اجرایی که ناظر بر آن قانون تفسیرپذیر هستند، صرف کند 

تا قدرت اقناع به وجود آید.
محسنی اژه ای با اشاره به آرای وحدت رویه صادره از هیئت عمومی دیوان 
عدالت اداری، اظهار کرد: مصلحت اندیشی در دیوان عدالت اداری جایز نیست؛ 
دیوان باید به مرّ قانون عمل کند؛ برای نمونه، وقتی دو رأی متعارض از ناحیه 
شعب دیوان صادر شده و هیئت عمومی دیوان می خواهد بررسی کند که کدامیک 
از این دو رأی، منطبق با قانون است، نباید این را مدنظر قرار دهد که رأی »الف« 
چون به مصلحت است ولو آنکه منطبق با قانون هم نیست، ارجحیت پیدا کند؛ 

اتخاذ چنین رویه ای به دیوان عدالت اداری لطمه وارد می کند.
رئیس قوه قضاییه در ادامه با اشاره به دستور سال گذشته خود به مسئولان 
و  وظایف  بر  ناظر  کتابچه هایی  و  جزوات  تدوین  برای  اداری  عدالت  دیوان 
مسئولیت های قانونی هر دستگاه، اظهار کرد: دیوان عدالت اداری باید بررسی کند 
که این جزوات و کتابچه ها و این پژوهش ها و نشست ها با دستگاه های مختلف، 
چه میزان در تحقق کامل و جامع هدف اساسی و اصلی دیوان که همان تأمین 
و تضمین حقوق و منافع مردم و جلوگیری از ابلاغ مصوبات خلاف قانون در 

دستگاه ها است، مؤثر بوده است.
رئیس دستگاه قضا تصریح کرد: مسئولان دیوان عدالت اداری سازوکاری تعبیه 
کنند تا در فواصل زمانی تعیین شده، گزارش میزان شکایات مردم از دستگاه ها 
و مصوبات خلاف قانون آنها منتشر شده و به استحضار خود آن دستگاه و سایر 
از  این کار  تأثیر دارند، برسد؛  دستگاه هایی که در قانون مربوطه مدخلیت و 
خود قوه قضاییه آغاز شود؛ چرا که ما همواره اعتقاد داریم که باید همه امور را 
از خودمان شروع کنیم. رئیس قوه قضائیه در ادامه با اشاره به موضوع ابطال 
این  اداری و آمار موجود در  مصوبات دستگاه های حکومتی در دیوان عدالت 
زمینه مرتبط با ۸ ماهه سال جاری، اظهار داشت: دیوان عدالت اداری ضرورت 
دارد که نسبت به صدور و ابلاغ مصوبات خلاف قانون دستگاه های حکومتی، 
آسیب شناسی ها و بررسی های مقتضی و لازم را به عمل آورد تا از میزان بالای این 

امر جلوگیری و پیشگیری به عمل آید.

آیت الله رئیسی: 
جهتگیریهایلایحهبودجهمنطبقباسیاستهایبرنامههفتممیشود

با   ۱۴۰۲ سال  بودجه  لایحه  جهت گیری های  تطبیق  رئیس جمهور 
و  قطعی  امری  را  کشور  توسعه  هفتم  برنامه  ابلاغی  کلی  سیاست های 
منابع  ارقام،  باید  بودجه  لایحه  در  کرد:  تأکید  و  دانست  اجتناب ناپذیر 
درآمدها و مصارف و هزینه ها واقع بینانه و دقیق دیده شده و دارای پیوست 

فرهنگی و رسانه ای باشد.
به گزارش ایرنا، سید ابراهیم رئیسی روز شنبه در جلسه فوق العاده هیئت 
بر  تأکید  با  کشور  کل   ۱۴۰۲ سال  بودجه  لایحه  بررسی  ادامه  برای  دولت 

آینده در  تبیین رویکردها و جهت گیری های بودجه سال  اهمیت تعیین و 
سازمان  کرد:  تصریح  فرهنگی  و  اجتماعی  اقتصادی،  مختلف  حوزه های 
برنامه و بودجه با همکاری همه نهادها و دستگاه ها گزارش دقیقی از میزان 
موفقیت ها و ناکامی ها در تحقق اهداف بودجه امسال و دلایل و عوامل آن 

تهیه کند و به اطلاع افکارعمومی برساند.
رئیس  جمهور با اشاره به تلاش دولت برای تقدیم لایحه بودجه سال آینده 
به مجلس شورای اسلامی در موعد مقرر در قانون اظهار کرد: اگر مجلس 

شورای اسلامی تقدم و اولویت تقدیم و بررسی برنامه هفتم توسعه کشور 
نسبت به لایحه بودجه ۱۴۰۲ را خواستار است، آن را اعلام کند.

مهم  نقش  به  اشاره  با  سخنانش  از  دیگری  بخش  در  رئیسی  آیت الله 
دیپلماسی در رونق سرمایه گذاری و تجارت منطقه ای به ویژه با همسایگان، 
از وزارت امور خارجه خواست با بازنگری جهادی در عملکرد سفارتخانه های 
جمهوری اسلامی ایران در زمینه همکاری های اقتصادی، زمینه تحقق این 

رونق تجاری را فراهم کند.

جفایچینیجفایچینیدرریاضدرریاض
» ابتکار« واکنش ها به بیانیه های ضد ایرانی چین و عربستان را بررسی می کند» ابتکار« واکنش ها به بیانیه های ضد ایرانی چین و عربستان را بررسی می کند

جزایر سه گانه موضوع بیانیه ضد ایرانیجزایر سه گانه موضوع بیانیه ضد ایرانی
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چالشبذرپاش
باوعدهرئیسی

شرح در صفحه  9

وزیر تازه مسکن از روز اول در مقابل مهم ترین قول انتخاباتی رئیس دولت ایستاد

مهرداد بذرپاش پس از روزها اما و اگر و مطرح شدن نامش در هر پستی که در دولت خالی شد 
بالاخره به صندلی وزارت رسید و در کابینه سید ابراهیم رئیسی جایگزین رستم کابینه شد.

پس از استعفای رستم قاسمی از کابینه و انصرافش از کرسی وزارت راه و شهرسازی بود که طبق 
روال ماه های اخیر، بار دیگر و برای پست تازه نیز نام مهرداد بذرپاش مطرح شد و این بار به نظر 
می رسد هدف گیری دقیق تر از سایر موارد بود و او از ظهر روز ۱۶ آذر و در حالی که رئیس دولت 
وقت در دانشگاه تهران مشغول سخنرانی بود، موفق شد از مجلس یازدهم رای اعتماد بگیرد و 
راهی ساختمان وزارت راه و شهرسازی شود. ابراهیم رئیسی تبلغیات انتخاباتی خود را با وعده  
ساخت ۴ میلیون مسکن در طول ۴ سال شروع کرد و در همان گفت وگو تاکید کرد مبارزه با فساد 
و رانت اقدام فوری دیگر دولت او خواهد بود. کمتر از یک و نیم سال بعد، وزیر انتخابی رئیس جمهور 

عمل به وعده ی او را رد کرد و نشدنی دانست. 
»من به جوانان گفته ام که آنها ازدواج کنند، ما هم ساخت مسکن برایشان را از همان روز نخست 
دولت پیگیری می کنیم و فکر می کنم بشود طی ۴ سال ۴ میلیون واحد مسکونی ساخت.« سید 
ابراهیم رئیسی این وعده را در حاشیه ضبط گفتگوی انتخاباتی با دوربین شبکه یک سیما در جمع 
خبرنگاران گفت و پایان دادن به فساد و رانت در کشور را هم دومین اقدام فوری دولت آینده ی 

خود عنوان کرد.

یکمیلیونیوروبرای
سنگینترینشکستتاریخ

سفرههای
بدونمرغ

اکنونامنیتبرقرار
است

بررسی دستمزد کارلوس 
کی روش در تیم ملی

جراحی اقتصادی چه تاثیری بر 
مصرف پروتئین خانواده ها گذاشت؟

رئیسی در مراسم سالروز تشکیل 
شورایعالی انقلاب فرهنگی:
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